



Dear Readers,

You can help me...

Sometimes, working as a bulletin editor is a lot like detective work. A contribution comes in—for example, a WORD file named “Bulletin.docx.” Maybe there are a few pictures too: “Picture 1,” “Picture 2,” and “Picture 3.” Very informative...

You can help me a lot if the file name of an article has a reference to its content, e.g., “XXX-Special.docx” or “Clubausflug_XXX-Dancers.docx.” You can then simply name the corresponding images with the same file name and a sequential number. Then everything is neatly organized and mistakes on my part – wrong image for the post or wrong order of images – are less likely. You can also help me a lot by including a short text for each image – a caption. I don’t know the subject of the image and may not be able to assign it to the appropriate text passage.

And: If you send me pictures, please pay attention to the resolution. It should be at least 120 dpi (“dots/pixels per inch”). If you right-click on an image (in Windows) and select “Properties”, you will find this value in the “Details” tab.

Greetings and stay healthy, Michael

Bulletin Editor

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152

E-Mail: editor@eaasdc.eu

Liebe Leserinnen und Leser,

ihr könnt mir helfen...

Manchmal erinnert der Job als Bulletin Editor ziemlich an Detektivarbeit. Da kommt dann ein Beitrag ‘rein – z.B. eine WORD-Datei namens „Bulletin.docx“. Dazu vielleicht noch ein paar Bilder: „Bild 1“, „Bild 2“ und „Bild 3“. Sehr informativ...

Ihr helft mir sehr, wenn der Dateiname eines Beitrags einen Bezug zu seinem Inhalt hat, z.B. „XXX-Special.docx“ oder „Clubausflug_XXX-Dancers.docx“. Dazugehörige Bilder benennt ihr dann einfach mit demselben Dateinamen und einer laufenden Nummer. Dann ist alles ordentlich beieinander und Fehler von mir – falsches Bild zum Beitrag oder falsche Reihenfolge der Bilder – sind weniger wahrscheinlich. Auch helft ihr mir sehr, wenn ihr für jedes Bild einen kurzen Text mitschickt – eine Bildunterschrift. Ich kenne das Motiv des Bildes ja nicht und kann es dann vielleicht nicht der passenden Textstelle zuordnen.

Und: Wenn ihr mir Bilder schickt, dann achtet bitte auf die Auflösung. Wenigstens 120 dpi („Dots per inch“ oder „Bildpunkte pro Zoll“) sollten es schon sein. Wenn ihr (in Windows) einen Rechtsklick auf ein Bild ausführt und „Eigenschaften“ aufruft, findet ihr diesen Wert in der Registerkarte „Details“.

Viele Grüße und bleibt gesund, Michael